
 

SMU LANDVIK SKOLE  
Skolemiljøutvalget (SU + FAU) 

 

Agenda SMU-møte 1-2021/22 

Møtedato: Tirsdag 16. november Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 18.00 – 20.00 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Landvik skole Personalrom Neste møte: FAU: onsdag 12. januar 2022 kl. 19.00 

SU: tirsdag 8. februar 2022 kl 18.00 

Tilstede: SU: Elevrådet: Mariell Helleland (leder), Thomas Skarpeteig Harkestad (nestleder), Lærerrepr.: Hilde Steinmoen 

Ask, Repr. øvrig ansatte: Inger Toft Lorentzen, Foreldrerepresentanter: Gunnar Edvard N. Gundersen.  

FAU: 1. trinn: Hege Hystad, Ole Botnen Eide – 2. trinn: Vigdis Kristine Hancock, Therese Rasmussen – 3. trinn: 

Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen – 5. trinn: Ingunn Sognnes Tveit – 6. trinn: Pål 

Thomassen – 7. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland 

Forfall: FAU: Barbro Johanne Svendsen (3. trinn), Stig Arve Husebø Abrahamsen (4. trinn), Dag Henning Johannessen 

(5. trinn), Anette G. Hodnebrug (6. trinn) 

SU: Lisbeth Udjus (politisk oppnevnt repr), Barbro Johanne Svendsen (foreldrerepr.), Kristin Haga (lærerrepr.), 

Anne Mette Henriksen (SFO-leder) 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

SAKER: 

Saker fra 

elevrådet  

- Elevrådets leder og nestleder 

legger fram hva elevrådet 

jobber med og ønsker at skal 

være viktige saker fremover. 

Elevrådet har fått 5000 fra FAU. Dette skal bl.a. brukes til 

«overraskelseskiosk» neste uke. Kiosken er gratis for 

elevene. Det er ikke helt bestemt enda hva det skal være i 

kiosken, kanskje is eller pølse. 

 

Det skal være omvendt adventskalender i desember, og de 

har bestemt at det skal gå til rasteplassen. 

 

Toalettsetene på 7. trinn er slitte, og låsene på doene 

ødelagte. 

 

Spørsmål om ping pong bordene nede i gangen. Hvem har 

lov til å bruke det? Kan man lage noen regler for dette? 

 

Elevrådet har spurt om 7. trinn kan få lov til å være inne på 

biblioteket i storefri, ettersom tidligere 7. trinn har fått lov til 

det. De har nå fått lov til det. 

 

Noen i 7. trinn føler at de kan være litt for lite med klassen 

fordi det er så mye grupper. Det er kun ett fag der er de er 

sammen hele klassen. Ellers er de i grupper på tvers av 

klasser. 

 

Elevrådet melder om at det er lite plass i garderoben i 7. 

klasse. Dette fører bl.a. til mye krangling i garderoben. 

 

Rektor gir elevrådet tilbakemelding på at Torstein (lærer) 

som er med i elevrådet, gir dem veldig gode 

tilbakemeldinger. Skryter av elevrådet til de andre lærerne 

etter hvert møte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hilde: har snakket 

med vaktmester 

om det. Dette er 

de eldste doene 

på hele bygget. 

Må pusses opp 

på et eller annet 

tidspunkt, men 

skal uansett ha 

fungerende lås. 

 

Rektor 

tilbakemelder at 

de må være en 

del i disse 

gruppene, men 

de har vært mer i 

gruppene nå enn 

det de egentlig 

skal, pga mye 

sykemeldinger. 

 

 



Saker fra 

skolens ansatte  

- Lærere 

 

 

 

 

 

 

- Miljøarbeidere 

 

 

 

 

 

- Rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Hilde Igland 

Merker på kroppen nå at det er mye sykdom. Utfordrende å 

måtte forandre på planer hele tiden, og det går ut over 

enkeltelever som trenger tett oppfølging. Gjør så godt vi 

kan. 

Setter pris på at man kan være sammen igjen, deilig å 

være på grønt nivå. 

 

Frustrasjon over at man føler man ikke strekker til, får ikke 

gjort jobben man egentlig skal gjøre, fordi man flyttes rundt 

hele tiden. Merker på kolleger at de er veldig slitne, redd 

det ikke går stort lenger for enkelte. Vet at dette handler om 

økonomi. 

 

Mye sykdom, noen sykemeldte over lenger tid, de siste 

ukene mye korttidssykdom, syke barn, venter på svar på 

koronatest. 

Rektor tror foreldre har fått vite det dersom kontaktlærer er 

syk. I ett tilfelle har man byttet kontaktlærer ettersom det er 

usikkert hvor lenge kontaktlærer vil være sykemeldt. 

Er enda ikke kommet dit at det er mange som er 

sykemeldte pga arbeidssituasjonen. 

Rektor rapporterer om god stemning og pågangsmot blant 

ansatte. Flotte elever, mye glede. 

 

Vismameldinger leses selv om kontaktlærer skulle være 

syk en dag. 

 

Det at det ikke blir satt inn vikarer nå, handler ikke om 

økonomi, men om at det er vanskelig å få tak i vikarer. 

Skolene i Grimstad strever med dette nå. Hadde vi hatt 

vikarer så hadde vi satt de inn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saker fra FAU  - Online-seminar med Ingrid 

Lund 

 

 

 

- SFO – juleferien 

 

Ser frem til foreldremøte sammen med elevene. Det har 

vært gjort på en annen skole tidligere, da var både lærere, 

elever og foreldre veldig fornøyd. Håper Landvik skole 

også blir fornøyde med dette. 

 

Sendt henvendelse til politisk representant og bedt om at 

det blir SFO på hver enkelt skole. 

Det blir SFO på Landvik til jul, og så skal det evalueres 

etter nyttår. FAU har bedt Lisbeth Udjus om å være tydelig 

på at det ikke er ønskelig å fortsette prøveordningen, 

ettersom man vet at det ikke fungerer. 

 

 

Saker fra 

skolens ledelse  

- Aktuelle saker fra ledelsen. Hatt konstruktivt og hyggelig møte med IFO. Bra samarbeid 

med dem om overgang mellom skole og IFO. 

 

Takknemlig for at FAU tar initiativ til online-seminar med 

Ingrid Lund.  

 

Saker til/fra 

Oppvekst- og 

utdannings-

utvalget  

- Saker til/fra OU-utvalget En fra KFU kommer til å stille i OU-møtene fremover. Har 

ikke stemmerett, men talerett. 

 

Grimstad 

kommunes 

budsjett for 

2022  

- Skolens ledelse redegjør for 

den økonomiske situasjonen 

inneværende år. 

- Skolens ledelse redegjør for 

hvordan det foreslåtte 

kommunebudsjettet for 2022 

vil påvirke Landvik skole 

- Vi setter opp punkter til en 

høringsuttalelse fra SMU ved 

Landvik skole 

Budsjettet er stramt. 

Det foreligger en ressursfordelingsmodell mellom skolene. 

Dvs. at man ikke kjemper for flere penger til en bestemt 

skole, men generelt til skolen i Grimstad, og så fordeles det 

etter modellen. 

 

Det blir brukt mye penger innenfor skolesektoren fremover, 

med nye skoler på Fjære og Holviga. Dette medfører noe 

mindre penger til drift for Landvik skole. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



- Link til budsjettet: 

https://www.grimstad.kommun

e.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-

4fbe-91e2-

a16027eaf00d/budsjett-

2022.pdf  

Gunnar Edvard: SU kan skrive høringsuttalelse, og vi bør 

gjøre det. Han spør SMU om hva man bør vektlegge. 

- Behovet for tidlig innsats. Målet beskrevet i budsjettet 

samsvarer ikke med midlene som er satt av. 

- Skolekretsgrenser. Landvik har store lokaler som ikke blir 

godt utnyttet. Det er begrenset hvor mye man kan kutte 

på hver enkelt skole, det er nødvendig å foreta noen 

strukturelle grep. Det er også ønskelig fra skolens side at 

FAU er tydelige på dette. Det er hensiktsmessig å fylle 

opp den skolen man har på en forsvarlig måte. 

 

KFU skriver også høringsuttalelse, samt innlegg i avisen. 

 

 

 

SU skriver 

høringsuttalelse. 

Gunnar Edvard 

legger ut forslag i 

google docs eller 

word online slik at 

alle kan redigere 

det. Må være 

ferdig innen 

fredag kveld. 

Evaluering 

Åpen skole 

- Elevenes erfaringer 

(elevrådet) 

 

 

 

 

- Lærernes og øvrige ansattes 

erfaringer (stab) 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Ledelsens erfaringer 

(ledelsen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- FAUs erfaringer (FAU) 

Virkelig bra. Bra at foreldrene kan komme og se hva 

elevene gjør, hva de har laget, se klasserommet, hvor de 

sitter. Fungerte ganske bra opplegget med at vi sang og 

sånn. Det var gøy. Tror det er viktig for både elever og 

foreldre å ha åpen skole. 

 

Lærere: Veldig fornøyde. Veldig fornøyde med været. Gøy 

å kunne være ute. God stemning og god lyd. Inntrykk av at 

elevene synes det var kjempegøy. 

Miljøarbeidere: Veldig koselig, fint opplegg. Tror det er lurt 

å ikke gå ut og invitere en utvidet sirkel, det ville blitt for 

mange folk. Fornøyd med at det var kafe på hvert trinn. 

Koseligere og lettere, mindre kø. 

FAU-leder takker lærere og miljøarbeidere for innsatsen 

med forberedelser. 

 

Flott at man kunne arrangere. Vellykket med desentralisert 

servering, mer miljø rundt omkring på de forskjellige 

plassene. Var hyggelig med øvelsene til personalkoret. 

Ønsker tilbakemelding på tidspunkt på året og på døgnet. 

Imponert og takknemlig for at det er så mange foreldre som 

stiller opp. Betyr mye med oppslutningen fra foreldrene. 

Viktig for elevene med fellesarrangementer innimellom. 

Rydde/pynte i klasserommet. Samlende for hele skolen. 

Mange fra FAU og foreldrerepresentanter som var med på 

å rydde opp etterpå. Alt ryddet opp på i underkant av en 

time. Veldig bra. Takk til alle som bidro med det. 

 

Opplevde mye frustrasjon fra klassekontakter. Det var for 

dårlig kommunikasjon innad i FAU. FAU-representantene 

var ikke klar over sin rolle i dette. 

Erfaring med at foreldrekontaktene i FAU må formidle 

informasjon til klassene sine som blir delt på facebooksiden 

til FAU, og ha direkte kontakt med foreldrekontaktene. Man 

kan ikke basere seg på Facebook som informasjonskanal. 

Det var fint med mange kiosker, men det genererte veldig 

mye frustrasjon. Tror det kan gå fint å ha kiosker på denne 

måten senere også, men man må være tydeligere i 

kommunikasjonen. 

Når FAU-representantene forstod hva de skulle gjøre, gikk 

det helt greit å ordne det. 

 

Ønskelig å kunne se barna bedre når de opptrer. 

 

 

Overskuddet fra kafeen var på 15 242 kr, dette går til FAU. 

 

 

17. mai 2022  - Orientering om praksis på de 

andre skolene (GE) 

 

- Vårt arrangement. 

En skole skal ha forsøksordning med at alt skal være 

gratis.  

 

 

 

 

 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-4fbe-91e2-a16027eaf00d/budsjett-2022.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-4fbe-91e2-a16027eaf00d/budsjett-2022.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-4fbe-91e2-a16027eaf00d/budsjett-2022.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-4fbe-91e2-a16027eaf00d/budsjett-2022.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2e15ded2-80e6-4fbe-91e2-a16027eaf00d/budsjett-2022.pdf


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Bekransning bautaen ved 

Landvik kirke. Forslag til 

talere? 

4. trinn har laget komite, ikke 6. trinn, det bør komme på 

plass. 

 

Finnes en perm for 17. mai. 

Forslag om å digitalisere 17. mai permen. 

 

Elevrådet: ønskelig med mulighet for kontantbetaling også, 

ikke bare vipps. FAU tilbakemelder at det vil bli mulighet for 

kontantbetaling på 17. mai. Kun vipps på åpen skole var et 

smitteverntiltak. 

 

FAU ordner krans. Spørsmål til elevrådet om de har tanker 

om hvem som kan holde tale der. Elevrådet tar det opp i 

neste møte. 

 

 

 

 

 

Hilde Igland tar 

kontakt med 

Susan vedr. 

permen. 

 

 

 

 

FASTE PUNKTER: 

Trafikksikkerhet  - Orientering om status Ikke noe nytt. Elevrådet er allerede informert om de nye 

planene 

 

iPad  - Orientering fra komiteen I-pad komiteen har hatt møte, informerer på neste møte. 

 

Spørsmål til KFU om youtubefilter. Lærere bruker det i 

undervisningen. Kan det åpnes opp for dette? Blokkering 

på søkeord vil likevel gjelde. 

Elevene kjenner igjen frustrasjon på at filteret gjør det 

vanskelig. 

Det kommer til å bli flertall i KFU for å åpne opp for dette. 

 

Elevrådet informerer om at det er i hvert fall en elev som 

har kommet gjennom filteret på ipaden. Tror dette skjedde 

på skolen. 

 

 

Saker til/fra 

KFU 

- Orientering fra KFU-møte 
onsdag 10. november. 

Det ble snakket om økonomi. Oppleves som at det ikke er 

nok bemanning på skolene til å utføre både lovpålagte og 

andre oppgaver. 

 

ØVRIGE SAKER: 

Eventuelt - Spørsmål fra FAU om skooler 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Møte for kommende 

førsteklassinger. Litt tidlig 

tidspunkt 

Skooler er satt på vent inntil videre. Kan ikke bruke mye tid 

og frustrasjon på noe som ikke fungerer tilfredsstillende. 

Det betyr at det er noe ulik praksis på de forskjellige 

trinnene. Ta det opp med lærere på trinnene dersom man 

har spørsmål. Noen trinn tar nå i bruk teams. Det blir da 

viktig med støtte fra foreldre, ettersom det betyr at det er en 

chattefunksjon der som ikke kan deaktiveres. Den skal ikke 

brukes. Det kommer informasjon om dette til foreldrene når 

det blir aktuelt. 

 

 

Mange som jobber til kl 16. 

Positivt å samle foreldrene allerede før jul  

 

 

 

 

 


